
ZAPISNIK
SA 8. SKUPSTINE

STK MALINSKA.DUBASNTCA

Dana 3. travnja 2016.9. (nedjelja) u prostorijama Konobe Bracera, s podetkom u 1900 sati
odrzanaje 8. SKUPSTINA srK uainrsra-ot ea"SNtcA sa slijede6im dnevnim redom:

DNEVNI RED

1. Otvaranje Skup5tine
2. Usvajanje Poslovnika o radu
3. Izbor radnih tijela SkupStine:

, Radno predsjedni5tvo
.:. Verifikacijska komisija
l. Zapisnid,ar i 2 ovjerovitelja zapisnika

4. Izvje5taj Verifikacijske komisije
5. Izvje5taj o radu izmedu dvije Skup5tine
6. Financijski izvje5taj
7. Izvje5taj Nadzornog odbora
8. Rasprava i usvajanje podnijetih izvje5taja
9. Prijedlog smjernica rada za 20l6.godinu
l0.rzbor/zamjena dijela ilanova rzvrsnog odbora (3 ilana;
11. Izbor jednog novog ilana Nadzornog odbora i 

'

12. lzbor novog blagaj nika/blagajnice
13. Razno

ad l)
ozdravioje sve prisutne i posebno goste _
erta Antona Kraljiia, predstavnicu Grada Krka
oteniskog Saveza gosp. Spasoja Matijeviia i
dopredsjednicu Zupanij skog stolnoteniskog

Nakon toga dao je na usvajanje prijedlog dnevnog reda, te je isti jednoglasno usvojen.

ad2)
Nakon javnog.izjasnjavanja o Poslovniku o radu SkupStine, koji je dostavljen uzpoziv na

SkupStinu (prilog zapisniku), isti je jednoglasno usvojen.



ad 3)
predsjednik Nenad Sabalja predloZio je sastav Radnog predsjedniStva u sastavu - eedomir

Miler - predsjednik, Igor Splehar - dlan i Vibor Olivari - dlan'

Prijedlog je jednoglasno prihva6en.

Nakon Sto je Radno predsjedni5tvo zauzelo svoju poziciju, Predsjednik Radnog

predsjedni5tva preuzeo je vodenje SkupStine.

predsjednik radnog predsjedni5tva, dedomir Miler, predloZio je sastav Verifikacijske

komisije u sastavu:
1. Sead Kulenovii - Predsjednik,
2. Denis Zic - (:lan i
3. Alen Santid - dlan.

Sastav Verifikacijske komisije jednoglasno je usvojen javnim glasanjem'

Nakon toga, Predsjednik radnog predsjedni5tva dao je na usvajanje p_rijedlogzaizbor

Zapisnidara i 2 wjerovitelja zapisnika. ZaZapisnidarku je predloZio Ivanu Lesica, aza

ovjerovitelje Paola Barbi5a i Jana Karabai6a.

Prijedlog je jednoglasno usvojen.

ad 4)
predsjednik Verifikacijske komisije utvrdio je da Skup5tini prisustvuje 19 punoljetnih

dlanova kluba Sto dini 73 %pinoljetnih dlanova kluba (od kojih se utvrduje kvorum, a to je 26)te

da ie sve odluke donesene na dana5njoj SkupStini time biti pravovaljane'

Zapisnik Verifikacijske komisije u prilogu ovog Zapisnika'

ad 5)
Tajnik kluba, gospodin Igor Splehar proditao je tada IzvjeStaj o radu kluba u protekloj

2015. godini, koji se nalaziu prilogu ovog Zapisnika'

ad 6)
Vibor Olivari je zbogodsutnosti blagajnice Katice Tadejevid iznio Financijski izvjestaj o

radu kluba u izvjestajnom razdoblju (u prilogu ovog Zapisnika).

ad 7)
predsjednik Nadzornog odbora kluba, dr. Anton Zgombi(: iznio je izvje5taj sa sastanka NO

kluba odrZanog 3.travnja 2016. godine (Zapisnik sa sastanka NO kluba nalazi se u prilogu ovog

Zapisnika).

ad 8)
Nakon toga predsjednik radnog predsjedniStva otvorio je diskusiju po izvje5tajima, te se

nadovezao na financijskiizvjestaj, nagtasiv5i kako STK Malinska - Duba5nica nastupa i u

liga5kom natjecanju, te da sL odlasci na susrete ne financirajuiz klupskog proraduna, nego su



sponzorstvo veterana i dlanova koji odlaze na iste susrete. Osim toga, pohvalio je Grad Krk i
gospodu Marinku Margan na suradnji i pomodi klubu.

Predsjednik radnog predsjedniStva dao je na Usvajanje podnijete izvjeStaje pojedinadnim
javnim glasnjem sa slijede6im rezultatom:

IzvjeStaj o radu - usvojen jednoglasno
Financijski izvjeStaj - usvojen jednoglasno
Izvje5taj Nadzomog odbora - usvojen jednoglasno.

ad 9)

Predsjednik radnog predsjedni5tva iznio je SkupStini Prijedlog smjernica radaza2016.
godinu (u prilogu ovog zapisnika), te je taj prijedlog usvojen jednoglasno javnim glasovanjem.

ad 10)
Dopredsjednik eedomir Miler je u skladu sa ovla5tenjima koja mu daje Statut kluba iznio

prijedlog zaizmjenu dlanova izvr5nog odbora.
Trenutno se izvr5ni odbor sastoji od slijedeiih dlanova:

Nenad Sabalja - predsjednik
eedomir Miler - dopredsjednik
Igor Splehar - tajnik
Paolo BarbiS - dlan
Mirsad Su5njar - dlan
Nadan Justid - dlan
Jan Karabai6 - dlan
Darinska Brusii - dlan
Vibor Olivari - dlan

Obzirom da se pokazalo daneki od dlanova izvr5nog odbora iz osobnih ili poslovnih
ruzloga nemaju vremena za prisustvovanje sastancima izvr5nog odbora, trebalo bi do6i do nekih
promjena u sastavu izvrSnog odbora.

Razrije5uje se duZnosti dlanstva izvr5nog odbpra 3 dlana:
Darinka Brusid - zbogprivatnih promjena zatralila je razrijeSenje dlanstva
Nadan Justi6 - zbogprivatnih promjena zatraLioje razrijeSenje dlanstva
Mirsad Su5njar - uvidom u analizu dlanstva ustanovljeno je kako svojevoljno nije

potpisao pristupnicu kojom postaje dlan kluba, a isto tako nije aktivan u radu kluba, te ga se ovim
putem razrij e5uj e duZnosti (lana iv zvrsno g odbora.

Na njihovo mjesto predlaZeni su slijedede osobe:
Sead Kulenovi6,
Alen Santii,
Vedran Saftid.

Prijedlog razrjeSenja Darinke Brusii, Nadana Justi6a i Mirsada Su5njara jednoglasno je
usvojeno.



Na glasanje se takoder dao i prijedlog novih dlanova IzvrSnog odbora, te je isti takoder
jednoglasno usvojen.

ad 11)
Sanda Sesar zatraLila da je se kao drZavnog sluZbeniha razrije3i duZnosti dlana Nadzornog

odbora. Njen je zahtjev jednoglasno usvojen. Na njeno mjesto predloZen je gospodin Vlatko
Martinovii, Sto je jednoglasno usvojeno.

Takoder, predloZeno je da se sa duZnosti dlanovi Stegovnog suda razrije5e Vlatko
Martinovid i Katarina Znaor te se na njihovo mjesto imenuju Petar Kopanica i Antun Plivelii.
Ovaj prijedlog jednoglasno je usvojen.

Novoizabrani Nadzorni odbor:
o Dr. Anton Zgombi(, - predsjednik
o Vlatko Martinovi6 - dlan
o Renato Zic - ilan

Novoizabrani Stegovni sud:

: $:lftilI#rr
ad 12)

Katica Tadejevii, dosada5nja blagajnica kluba, zamolila je da je se iz osobnih razloga
razrijeSi duZnosti blagajnika, te se na njeno mjesto predlaLe nova blagajnica - Nata5a brusii.

Prijedlog se daje na glasanje, te se jednoglasno usvaja.

ad 13)

Prisutnima se obratio Spasoje Matijevi6, tajnik STS PGZ, zahvalio se na pozivu i pohvalio
dosadaSnji rad kluba, te izrazio nadu za uspje5nom suradnjom u budu6nosti.

Nakon njega prisutnima se obratila i Dubravka Pobor, dopredsjednica STS PGi. zahvalila
na dobrodo5lici i pohvalila prvenstveno dobru organizaciju turnira u Malinskoj , te izrazila Lelju za
uspjeSnom suradnjom.

Robert Anton Kralji6, nadelnih Op6ine Malinska - DubaSnica takocler se obratio
prisutnima, te je pohvalio dosada5nju transparentnost u radu kluba iskazanu kroz izvje5taje koji se

Opdini podnose na redovitoj bazi. Takoder je naglasio da je zainteresiran zaorganizacyu
stolnoteniskih susreta sa zbratimljenim Opiinama Malinske i Grada Krka.

U nastavku su Predsjednik kluba Nenad Sabalja i Tajnik Igor Splehar podijelili zahvalnice
zapomoc radu kluba slijede6im trgovadkim druStvima i pojedincima:

1. Trgovina Krk,
2. GPP MiKi6,
3. Diego LipovSek,



4. Spasoje Matijevi6,
5. Opiina Malinska,
6. Petar Kopanica,
7. Marinka Margan,
8. Grad Krk,
9. Sanda Sesar,
10. Katica Cvelii,
I l. Bistro Vala,
12. Spaghetteria Pergul i
13. Trum d.o.o.

U 2000 sati Dopredsjednik eedomir Miler zakljudio je 8. sjednicu Skup5tine te sve prisutne
pozvao na prigodni domjenak.

Malinska, 3. travnja 201 6.

Zapisniilar Ivana Lesica

I .Ovjerovitelj zapisnika :

2.Ovj erovitelj zapisnika: Jan Karabai6


